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Raport de activitate_ 2018

Vajna Ldszlo - Consilier local

Participdri la gedinfe : - $edinle de consiliu : ordinare 8 participdri din 12 qedinfe

extraordinare 17 participdri din 23 qedinle

Comisia economica : l8participdri din24 gedinle

Ca membru in comisia economic , am participat activ la qedinfele de specialitate

unde am dezbitut numeroase hot6r0ri de consiliu care au o importanta majora in
dezvoltarea qi viata economica a oragului

Iata c6teva exemple de activitili , decizii in cadrul acestei comisii:

- Stabilirea nivelului impozitelor gi taxelor locale

- rectificdri de buget;

- analizareaproiectelor de hot6rdri prezentate Comisiei finalizate prin acordarea

avizului favorabil, sau completarea lor prin amendamente.

- Disculii gi ludri de decizii pe marginea cererilor de natura economica depuse

- qedinle mixte la institulii subordonate

- disculii cu conducdtorii agenfilor economici din oraq , cu privire la taxele locale

qi o mai buna colaborare intre administra{ie qi firme

Comisia sociala -10 particip[ri din l1 qedin{e

Am participat in mod activ la dezbatercapunctelor de zi, a documentelor gi

proiectelor de hotdrdre in cadrul qedinfelor comisiei.

In cadru gedinfelor amanahzatdin punct de vedere social proiectele de hotdrdri
prezentate comisiei qi am finalizatprin acordarea avizului favorabil, sau completarea lor
prin amendamente.



Ca membru in Consiliul director la Liceului Sz6kely Mik6 Koll6gium am

participat la qedinlele ordinare , mi-am expus pararea, qi am transmis citre organele

competente diferite solicitdri dacd era cazul

Ca membru in Consiliul director la Scoala generala Godri Ferenc am participat la

qedinlele ordinare , mi-am expus pararea , qi am transmis cltre organele competente

diferite solicitdri dac[ era cazul

Ca membru in Consiliul director al SC Multitrans SA am participat la qedintele

ordinare , mi-am expus pararea, gi am luat decizii importante cu privire la activitatea
acestui agent economic.

''Ca membru in Consiliul director al SC Sepsi Utepito s'tl am participat la qedinlele

ordinare , mi-am expus pararea , gi am luat decizii importante cu privire la activitatea
acestui agent economic.

La invitalia domnului primar din Kiskunhalas am participat ca membru al delegafiei

oficiale lavizita de lucru in orasul infrilit

In cadrul qedinlelor de consiliu qi comisiilor de specialitate am luat cuvdntul qi

mi-am expus pdrerea ori de cat ori am considerat necesara.Baza opiniilor Ei deciziilor a

fost reprezentarea intereselor cetifenilor

Si in continuare voi sprijini toate inifiativele care duc la dezvoltarea oraqului 9i a

intereselor cetdlenilor.

Vajna Laszlo
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